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ACTA DEL CONSELL DE BARRI DE SANTS 

 

Data: 7 de novembre de 2022, 18.00 h 

 

Lloc: Auditori del Centre Cívic Cotxeres de Sants, passatge Fructuós Gelabert 

 

Presideixen el Consell: 

Sr. Marc Serra,    Regidor del Districte de Sants-Montjuïc    

Sra. Aida Guillén,  Gerent del Districte de Sants-Montjuïc 

Sr. Xavier Farré,  Conseller Tècnic del Districte de Sants-Montjuïc  

Sra. Marina Berruezo,  Consellera de Barri de Sants  

 

Consellers/es: 

Sra. Àngels Boix,  GMD PSC 

Sr. Ton Martínez,  GMD ERC   

Sra. Georgina Lázaro,  GMD JxCat 

Sr. David Labrador,   GMD Cs  

 

Persones i entitats assistents: 

Centre Social de Sants  

AVV La Farga  

Secretariat d’Entitats de Sants  

Societat Esportiva Mercat Nou Magòria  

AFA Institució Montserrart  

Sants 3 Ràdio  

Sants Establiments Units  

Associació Udols  

Plataforma Stop Tanatori  

Guàrdia Urbana  

 

Tècnics/ques municipals:  

Sra. Elvira Aguirre,    Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del 

     Districte de Sants-Montjuïc   

Núria Pérez,    Direcció de Serveis a les Persones i el Territori del 

Districte de Sants-Montjuïc 

Miquel Àngel Valdueza,   Direcció de Serveis Tècnics del Districte de Sants-

Montjuïc  

 

Total d’assistents: 77 persones   

 

Ordre del dia 

1. Informe del regidor  

2. Projecte de renovació dels entorns de l’Estació de Sants.  

3. Estat projecte arranjament jardins de la Rambla de Sants  

4. Rehabilitació de l’edifici del Centre Social de Sants  

5. Torn obert de paraules  
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1. Informe del Regidor.  

 

Marc Serra, Regidor del Districte, dona la benvinguda, excusa l'absència de Josep Maria 

Domingo, Vicepresident del Consell de Barri, per motius de salut i li desitja una bona 

recuperació. Avui el seu rol l'assumirà Marina Berruezo, Consellera del Barri de Sants.  

 

Estiu: 

Recorda que la Festa Major de Sants es va poder desenvolupar en uns termes molt similars als 

de l'edició de 2019. Felicita les entitats organitzadores, la Federació de Carrers, les comissions 

de carrers, els Castellers de Sants, Sants 3 Ràdio i el Secretariat d'Entitats per l'èxit de 

convivència de la celebració d'enguany.   

 

Pel que fa als indicadors de molèsties a l'espai públic, en comparteix 3 de positius: hi ha hagut 

menys queixes per soroll de locals, per soroll de persones i per l'activitat de pisos turístics 

il·legals en comparació amb l'estiu de 2019.   

 

Pel que fa a la seguretat, remarca que és un dels temes que més preocupen a la ciutadania. Al 

Districte de Sants-Montjuïc, respecte a l'estiu del 2019, el delicte més comú, els furts, ha baixat 

un 22,4%. Els robatoris amb violència i intimidació, han disminuït un 12,2% i els robatoris amb 

força a establiments han baixat un 42,8%. La resta de delictes han baixat també entre un 15 i 

un 20%, de mitjana: destaca que, malgrat les bones dades, no s'ha de caure en 

l'autocomplaença. Recorda que l'aposta per incrementar la plantilla de Guàrdia Urbana es va 

notant a poc a poc als barris: el 2021 es van incorporar 21 agents al Districte i el 2022 s'hi han 

sumat 24 més, sobretot als torns de tarda i de nit. Espera que la resta d'administracions facin 

també el mateix esforç que està fent la ciutat i que es puguin sumar més Mossos d'Esquadra, 

per a poder revertir les estadístiques i la percepció de seguretat.  

 

Novetats a projectes del Districte:  

· Entorn de l'Estació de Sants: Urbanització provisional de l'entorn de les naus de Can Climent. 

Hi ha una nau pública que és dels Castellers de Sants i una nau privada on es vol fer un 

tanatori, malgrat el descontentament veïnal. Finalment, s'ha canalitzat part d'aquest 

descontentament amb la urbanització de l'espai públic: amb el lideratge de la Plataforma Stop 

Tanatori i els Castellers de Sants, s'ha arribat a un projecte amb pistes esportives, zones 

d'estada i espais verds. La previsió era que les obres comencessin just després de la Festa 

Major, però no arrencaran fins al desembre a causa de problemes amb la licitació.  

 

· Veïns C/ Burgos, C/ Jocs Florals i entorn: Des de l'últim Consell de Barri s'ha treballat en 

aquest àmbit. Al juliol es va fer una reunió amb els veïns afectats pel pla urbanístic de la 

cobertura del calaix: va sorgir el compromís de fer una actualització, ja que és un projecte que 

ve de fa molts anys i altres governs. S'ha contractat l'equip que la farà, que està parlant amb els 

veïns, veïnes i entitats. És una prioritat i ja s'està treballant per a tenir una fotografia de la 

situació.  

 

 

2. Projecte de renovació dels entorns de l’Estació de Sants.   

 

Marc Serra comparteix presentació en pantalla i explica que aquest projecte sorgeix de la 

necessitat d'ampliar la capacitat de l'estació: el tren és un transport sostenible i que no 
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contamina tant. En saber que ADIF volia fer una transformació i ampliació, es va parlar amb els 

veïns i es va veure que aquest procés no es podia fer a esquena del veïnat, com havia passat 

amb l'arribada de l'AVE. Es va fer un procés participatiu amb els tècnics d'ADIF i els seus 

equips redactors: ja hi ha un acord i s'està treballant en el projecte executiu de l'Estació de  

Sants i s'està redactant l'avantprojecte de la transformació de l'entorn.  

 

Aida Guillén, Gerent del Districte de Sants-Montjuïc, explica que falten 6 o 7 anys per a tenir la 

remodelació completa de l'Estació de Sants, sobretot pel que fa a l'edifici. A la part nord hi 

haurà el “bosc” de C/ Viriat: deixarà de passar-hi circulació, igual que davant de l'estació a la pl. 

dels  Països Catalans, on s'ampliarà el vestíbul de l'estació. La pl. de Joan Peiró també es 

reformarà amb una gran quantitat de verd. Remarca que l'estació es podrà creuar de nord a 

sud i d'est a oest.   

 

Un dels criteris de la reforma de la pl. dels Països Catalans és la recuperació dels seus 

elements originals: la pèrgola, la zona d'aigua, zones d'ombra i espai de jocs infantils. Remarca 

que es reservarà també un punt per als skaters: s'ha treballat conjuntament amb aquest 

col·lectiu per a garantir una zona segura i que aquesta activitat sigui compatible amb la resta 

d'usos de la plaça. La plaça s'obrirà completament als vianants cap a la confluència de 

Tarragona i Av. Roma, amb un canvi total de la circulació de transport públic i vianants, 

generant un carril bici a la banda nord de l'estació.   

 

Es generarà un nou vestíbul del metro, de manera que s'hi pugui accedir sense haver de 

passar per l'estació de tren. El taxi i l'autobús es col·locaran a la part sud, davant el Parc de 

l'Espanya Industrial: el taxi es farà soterrat, per disminuir el trànsit a la superfície, on quedaran 

dos carrils, sobretot, per autobusos.   

 

Un dels punts de negociació que hi ha hagut amb ADIF és la utilització per a usos públics d'una 

part dels sòls de l'estació: s'hi podrà ubicar una ludoteca pública, una demanda històrica veïnal. 

L'estació de busos a la part del C/ Viriat reduirà la seva capacitat a la meitat: probablement, en 

la fase final, desapareixerà de pl. de sants i s'acabarà mudant a l'àmbit de pl. Espanya de forma 

soterrada. Els eixos comercials, a través del procés participatiu, han posat també sobre la taula 

la necessitat de no convertir l'ús de l'Estació de Sants i el seu ús comercial terciari en una 

competència per al comerç local, sinó que sigui complementari.  Finalment, el vestíbul de 

l'estació s'ampliarà d'1 a 2 plantes.   

 

Pel que fa al calendari, la fase prèvia s'ha desenvolupat ja el 2022. Pel que fa a la Fase 1, els 

projectes ja estan acabats i en període de licitació: l'execució s'iniciarà al segon trimestre de 

2023. Les actuacions d'ADIF a la Fase 1 afectaran la pl. Dels Països Catalans i una part dels 

entorns a la zona sud. Les obres dels àmbits A, B i C començaran a inicis del 2024, es calcula 

que duraran entre 12 i 18 mesos. La Fase 2 abasta la part nord, que toca el C/ Viriat. Aquestes 

obres seran una part d'ADIF, iniciant-se el 2024 i l'altra de l'Ajuntament, on actualment hi ha un 

pàrquing de motos i cotxes i s'executaran a mitjans de 2024.  

 

Marina Berruezo dona pas al torn de preguntes sobre aquest punt.  

 

Intervenció Resposta 

Maria Dolores, veïna del passeig Sant Antoni 

cantonada amb Santa Caterina: Afirma que hi 

Aida Guillén respon que un dels compromisos 

de la sessió participativa amb ADIF és que les 
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Intervenció Resposta 

ha molta contaminació acústica a la zona i 

demana que, amb les obres, es pensi en els 

veïns i el seu descans. 

obres es faran de dia i respectant els horaris, 

però cal tenir en compte que, òbviament, com 

totes les obres, generaran sorolls i molèsties. 

Un cop estiguin finalitzades, també 

comportaran la reducció del soroll pel trànsit. 

Samuel, veí: Té el seu aparcament al C/ 

Guitart. Vol saber si hi haurà algun sistema, 

mentre duri l'obra, per derivar el tràfic i si, un 

cop finalitzada, hi haurà algun canvi del sentit 

als carrers. 

 

Txema, veí i membre de la Plataforma Stop 

Tanatori: 

· Exposa que la plataforma va participar 

activament al procés participatiu. Allà van 

manifestar la seva preocupació pel fet que 

s'ubiqui un tanatori a pocs metres de la sortida 

de la pl. Joan Peiró. Considera que aquest 

projecte privat no aporta cap benefici al barri i 

trenca les seves dinàmiques socials hàbits i 

costums.  

· Critica que, a parer seu, el PEUI es va 

aprovar de manera arbitrària, amb un tràmit 

que va ser irresponsable i superflu. Considera 

que el govern municipal disposava d'eines i 

autoritat per haver dit que no.  

· Recorda que s'han presentat 2 demandes 

davant del TSJC: esperen una sentència 

favorable i que, una vegada es tombi el PEUI, 

l'Ajuntament parli amb els propietaris del 

tanatori i faci un procés participatiu real per a 

decidir quins equipaments necessita el barri.  

· Reitera el seu rebuig total contra el projecte i 

expressa que el veïnat continuarà treballant 

per a millorar el barri i la ciutat. 

Aida Guillén recorda que s'ha parlat 

àmpliament, tant en espais públics com 

privats, d'aquesta qüestió del tanatori i que 

l'opinió del veïnat és coneguda. S'esperaran 

les sentències dels recursos judicials, però no 

valorarà el PEUI que ha fet l'Ajuntament: tota 

la feina tècnica que es fa és rigorosa. Es parla 

d'una peça privada qualificada d'equipament, 

on el privat pot decidir quina activitat vol 

desplegar. Si l'activitat està recollida en la 

normativa i es pot desenvolupar a l'espai, 

l'administració no pot negar-s'hi: això seria 

prevaricació. Respecte a la compatibilitat 

d'activitats a l'espai públic, recalca que el 

tanatori no ha de condicionar les llicències 

que es concedeixin. L'objectiu de reurbanitzar 

la plaça és que estigui viva.  

Josefina, veïna i membre de la Plataforma 

Stop Tanatori: 

· Celebra que l'espai de Can Climent estarà 

urbanitzat al mes de març: els veïns fa més de 

40 anys que esperen la transformació 

d'aquesta àrea, que està qualificada de zona 

verda.  

· Exposa que allà s'hi voldran fer tota mena 

d'activitats veïnals i pregunta si es podran fer i 

si l'Ajuntament donarà el permís, malgrat que 

no siguin compatibles amb l'activitat d'un 

tanatori privat. 

 



 
Districte Sants-Montjuïc 
Direcció Serveis a les Persones i al Territori 
Creu Coberta, 104 
08014 Barcelona 
T. 93 2915282 
 

  Acta del Consell de Barri de Sants. 7 de novembre de 2022 5 

Intervenció Resposta 

Maria Jesús, veïna: Pregunta si, una vegada 

acabades les obres de l'estació, els accessos 

dels carrers Comtes de Bell-lloc, Galileu, 

etcètera es veuran afectats. 

Aida Guillén respon que, durant les obres, es 

garantirà l'accés a tots els pàrquings, fent els 

recorreguts que siguin necessaris. S'estan 

estudiant alguns canvis de sentit, des de 

Mobilitat, per a poder garantir els itineraris 

d'entrada i sortida. Quan arribi aquesta 

intervenció, es generarà un espai d'informació 

a tots els veïns de la zona: per a aquesta 

afectació de mobilitat a la part nord, encara 

queden 3 o 4 anys. 

Glòria, veïna de la zona: 

· Vol saber quants m
2
 de la pl. dels Països 

Catalans ocuparà el nou vestíbul d'ADIF i 

quants m
2  

quedaran. 

· Pregunta si es poden veure els plànols i on 

es poden consultar. 

Aida Guillén respon que l'ampliació de l'edifici 

de l'estació arribarà a cobrir el primer carril 

que actualment estan davant l'entrada. Tota la 

resta serà plaça, inclosos els carrils de 

circulació actuals, així que serà una mica més 

gran que ara. 

 

Marc Serra afegeix que l'estació creixerà uns 

40 metres cap a la plaça i també en vertical, 

incorporant una segona planta. 

 

Aïda Guillén respon que al web de 

decidim.barcelona estan tots els documents 

penjats i que també es poden fer arribar a 

tothom que ho sol·liciti mitjançant la tècnica de 

barri, Elvira Aguirre.  

.  

 

3. Estat projecte arranjament jardins de la Rambla de Sants.   

 

Marc Serra explica que es tracta d'una obra senzilla: s'ha rectificat i corregit alguns aspectes de 

l'obra dels Jardins de la Rambla de Sants. Hi ha una zona d'estada que s'havia ubicat just 

davant d'uns habitatges: els veïns van denunciar, el jutge els hi va donar la raó i l'Ajuntament es 

va comprometre a buscar una solució. A més, els parterres no es trobaven en bon estat, 

especialment per l'activitat dels gossos: es renovaran i es posaran tanques per a preservar-los.

    

Miquel Àngel Valdueza, Director de Serveis Tècnics del Districte, comparteix presentació en 

pantalla. Explica que l'obra ha patit un mal ús del seu espai públic, des dels 6 o 7 anys que fa 

que es va finalitzar: s'han trepitjat sistemàticament els parterres i s'han fet servir com a espai de 

gossos. Aquests espais es renaturalitzaran: es farà una capa de terres vegetal i s'hi plantaran 

plantes arbustives resistents per a consolidar les terres. A la part inferior es farà una doble 

tanca: una de plantes arbustives de creixement ràpid i, a la part posterior, una tanca de 

protecció. El parterre pujarà 30 cm i es canviarà el rec de degoteig per un d'aspersió. També es 

posarà una protecció provisional per a donar temps a les plantes que es consolidin. El 

pressupost està al voltant dels 600.000 €, les obres començaran en 2 o 3 setmanes i tindran 

una durada d'uns 6 mesos.  
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Marc Serra afegeix que es deixaran 2 parterres sense plantar perquè es puguin passejar 

gossos. Destaca que els passejadors de gossos també s'han associat, han reclamat i s'hi està 

treballant conjuntament.  

 

Pel que fa a l'espai d'estada, s'ubica a l'àmbit de la cruïlla amb Rambla Badal, al cantó sud, on 

hi ha una pèrgola, un ascensor i unes escales mecàniques just al cantó d'un bloc d'habitatges. 

Recorda que ja s'hi va fer una intervenció, perquè les plataformes amb cadires de l'espai 

d'estada quedaven massa a prop dels habitatges dels veïns i s'hi feien usos incívics. Ara es 

transformarà la zona, instal·lant 3 noves zones de vegetació. La intervenció està pressupostada 

en 200.000 €, hauria de començar el mes de gener i durar uns 2 mesos.  

 

Intervenció Resposta 

Enric, veí: Demana que es tingui en compte 

els passamans que han desaparegut a la 

zona. 

Marc Serra respon que s'està produint un 

robatori sistemàtic dels passamans d'aquest 

àmbit: la Guàrdia Urbana i els Mossos 

d'Esquadra ho estan investigant. També s'està 

treballant per a poder obtenir uns passamans 

iguals als que hi havia: demana paciència 

perquè, actualment, no és fàcil obtenir-los. 

Rosa, veïna i membre de l'Associació Udol: 

· Celebra que es respectin els espais per a 

persones i gossos. Exposa que la seva 

associació també voldria participar: fa 6 anys 

que col·laboren amb el Districte, però no 

sabien res d'aquest projecte. 

· Tenen coneixement del territori, de les 

dinàmiques de les famílies amb gossos del 

Districte. Demana que es tinguin en compte 

les seves aportacions. 

Marc Serra remarca que, en aquest cas, s'ha 

comptat amb la participació de passejadors de 

gossos que s'han associat i han treballat i 

presentat una proposta. Finalment, hi haurà 2 

parterres. Anuncia que demà hi ha una reunió 

de treball amb aquest grup i convida a assistir 

a tothom que hi vulgui participar. 

Carme, veïna: 

· Critica que fa molt temps que no hi ha llum al 

passeig: sembla que algú va robar els cables.  

· Pregunta si s'ha pensat un sistema segur per 

a evitar que això torni a passar.  

· Pregunta si s'ha tingut en compte que, a 

banda del mal ús que en fan els passejadors 

de gossos, també hi ha persones que llencen 

llaunes i deixalles als parterres. Explica que 

va preguntar a un operari de neteja que 

perquè no hi intervenien i li van respondre que 

la neteja d'aquests espais depèn de Parcs i 

Jardins. 

· Pregunta si s'ha considerat que a les nits s'hi 

produeixen molts actes incívics i molèsties a 

l'espai. 

Marc Serra aclareix que, fins ara, la neteja i el 

manteniment de les zones verdes era 

competència de Parcs i Jardins. Una de les 

millores amb la nova contracta de neteja és 

que assumeix tot l'espai públic. Demana 

paciència, perquè encara s'està desplegant al 

territori. 

 

Miquel Àngel Valdueza explica que s'han robat 

les baranes i els llums. Mentre es treballa a 

reposar-ho, l'Àrea d'Enllumenat Públic està 

mirant de fer una instal·lació aèria i reforçar 

les torres d'il·luminació. 

Carles, veí i representant d'algunes AFA del 

barri: 

Miquel Àngel Valdueza respon que, 

normalment, s'instal·la una tanca i després el 
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Intervenció Resposta 

· Celebra que finalment es faci aquest 

projecte, que fa 5 anys que s'està treballant. 

· Expressa que no té clar quina serà la 

separació entre el primer parterre i el segon: si 

serà una barrera física que impedirà que 

gossos i persones saltin o si serà només 

arbustiva. 

parterre: en aquest cas, es plantaran unes 

plantes arbustives primer, després la tanca i 

posteriorment el parterre. És una doble 

barrera que serà més efectiva. 

Xavier, veí: Pregunta si, un cop finalitzada 

l'obra, hi haurà vigilància i manteniment. 

Considera que és el que ha faltat des que es 

va inaugurar aquest passeig. 

Marc Serra admet que cal més vigilància amb 

aquest àmbit: s'està fent amb la presència de 

la Guàrdia Urbana i s'hi va a requeriment dels 

veïns, també amb els equips de convivència i 

d'educadors de carrer. 

Rosa, veïna: Opina que seria bona idea 

instal·lar una tanca a tot el passeig, per 

afavorir el descans dels veïns i evitar 

sabotatges i robatoris. 

 

Àngel, veí: Pregunta si l'Ajuntament ha pensat 

què fer amb el terreny, propietat d'ADIF, que hi 

ha a l'altre costat del calaix, davant de l'Escola 

Cavall Bernat. 

Marc Serra respon que el terreny és municipal 

i que hi ha una demanda de l'Escola Cavall 

Bernat per a poder dinamitzar-lo amb un hort 

per als infants. S'està treballant amb l'escola 

per a poder fer-ho realitat. 

Rosa, veïna del grup de tenidors de gossos: 

Pensava que només es deixaria 1 parterre per 

al passeig de gossos i no 2: demana 

confirmació. 

 

 

 

4. Rehabilitació de l’edifici del Centre Social de Sants.   

 

Miquel Àngel Valdueza comparteix presentació en pantalla. Explica que la rehabilitació de 

l'edifici del C/ Olzinelles 30 tindrà 1 accés, 2 sales de reunions, 1 atri, 1 accés vertical i 1 paquet 

d'oficines i lavabos. També hi haurà una sala de reunions a la planta baixa, que hauria de ser la 

sala principal per a fer actes i una terrassa a la part posterior, actualment ocupada per l'edifici. 

Cada una de les plantes tindrà un passadís al voltant de l'atri i hi haurà sales de grans 

dimensions i de més petites.   

 

Susanna Reigada, Presidenta del Centre Social de Sants, conta que a l'estiu es va renovar la 

junta del Centre Social de Sants i dels seus membres: ella és la nova presidenta, en substitució 

de Josep Maria Domingo. Anuncia que, enguany, al Centre Social es compleixen 50 anys 

d'activitats: s'han fet activitats commemoratives al llarg dels mesos i el dia 26 se celebra l'acte 

final de cloenda, al qual estan tots els veïns i veïnes convidats, que marcarà l'inici d'una nova 

etapa per al Centre Social. En aquest espai autogestionat hi han convergit molts interessos: 

s'han acollit gairebé totes les lluites veïnals del barri, sempre s'han posicionat del costat dels 

veïns, s'han fet diverses mediacions i la voluntat és continuar fent aquesta tasca de la forma 

més autònoma possible. Es presenten 2 anys complicats, mentre durin les obres, però 
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engrescadors: el projecte de nou edifici permetrà omplir-lo de noves activitats. A partir de l'1 de 

desembre el Centre Social es traslladarà a un nou local provisional a l'Av. Carrilet 5. Fa una 

crida als veïns i veïnes que s'apropin i participin. Finalment, explica que la celebració del dia 26 

tindrà lloc, al matí, a Benet i Moixí, amb activitats infantils i vermut i, al vespre, hi haurà un 

sopar al Casinet d'Hostafrancs, seguit de música i ball. Es posaran tiquets del sopar a la venda 

al local d'Olzinelles i online.  

   

 

5. Torn obert de paraules.  

 

Marina Berruezo recorda que s'havia de proposar una persona per a conformar el jurat dels 

Premis Sants-Montjuïc. Anuncia que a la Comissió de Seguiment Extraordinària s'ha escollit 

Salvador Jordà, actual director del Centre Catòlic de Sants.  

 

Intervenció Resposta 

Francesc i Miguel, veïns del C/ Tenor Masini: 

· Denuncia que el seu carrer fa molts anys 

que està degradat i abandonat. Exposa que la 

discoteca Coyote i un altre local, tenen moltes 

denúncies a la Guàrdia Urbana i Mossos 

D'esquadra. Els veïns es troben cada matí 

orins, baralles, defecacions i vidres al portal. 

Ha anat a l'associació veïns i a l'Ajuntament i 

no ha obtingut resposta.  

· Explica que, com a president de l'escala del 

seu bloc, va fer una denúncia a l'Ajuntament 

pel rètol de neons de la discoteca: li van 

respondre que no tenien llicència, però encara 

segueix allà.  

· Indica que passen camions a les 7.00 h del 

matí i generen desperfectes als balcons. 

Recorda que es va dir que es reurbanitzaria el 

carrer i s'ampliarien les voreres, però això no 

ha passat. 

Marc Serra respon que el C/ Tenor Masini era 

molt tranquil i ara s'han obert diversos locals. 

Hi ha la discoteca Capricorni, la discoteca 

Coyote i La Deskomunal: s'està treballant 

conjuntament perquè els equips de seguretat 

es responsabilitzin també del carrer. A La 

Deskomunal s'han donat millores importants a 

les últimes setmanes i s'espera que els altres 

2 locals també posin fil a l'agulla.  

 

Sobre el rètol de neons: s'ha rebut la 

denúncia, s'hi està treballant i s'acabarà 

retirant, però hi ha un procés reglat 

d'inspecció que va pas a pas.  

 

Pel que fa a l'estat del carrer, es mostra 

d'acord: s'ha fet una auditoria dels carrers de 

tot el districte i és un dels que està en pitjor 

estat i, a més, hi viuen moltes persones d'edat 

avançada. S'està en procés de contractar un 

equip redactor per a fer un projecte de 

reurbanització del carrer: es contactarà als 

veïns per a veure quines millores cal fer, tant 

ampliar voreres com restringir la mobilitat de 

camions de gran tonatge. Ja hi ha pressupost 

contemplat: possiblement, en 2 Consells de 

Barri es podrà explicar i posar-hi calendari 

d'obres.  

Eustasio, veí:  

· Denuncia el local Mami, al C/ Sants 443-445. 

Recorda que han fet reclamacions a 

l'Ajuntament, ha escrit 2 cartes al regidor i han 

Marc Serra respon que la finca ha sigut 

expropiada per l'Ajuntament recentment. Es 

calcula que, en 1 any, hi hauria d'haver el 

desnonament i l'enderroc. És cert que també 
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trucat moltes vegades al 112. La policia hi va 

molt sovint, l'últim cop ahir mateix.  

· Exposa que, entre el C/ Moliner i el C/ Riera 

Blanca, en 60 metres, hi ha una associació 

cannàbica, un local de joc, el Mami i un local 

on es venen begudes alcohòliques 24 hores. 

Explica que s'hi fa “botellón” al carrer i que es 

generen moltes molèsties cada dia als veïns, 

especialment a l'estiu. 

· Denuncia que la propietat d'aquests locals és 

de l'Ajuntament de Barcelona i que no s'hi fa 

res. Recorda que Xavier Farré li va respondre 

que un grup de convivència va anar-hi a la 

zona, però no va tenir cap efecte. 

hi ha un local d'apostes, una associació 

cannàbica, de la qual s'estan estudiant les 

llicències i una botiga d'alimentació que ven 

alcohol fora d'horari: s'hi han enviat 

inspeccions i s'està intervenint. Hi ha una 

reunió convocada amb la propietat de la 

discoteca Mami, on se li demanarà que, tenint 

una llicència en vigor, es faci responsable 

també de l'impacte que tenen els seus clients 

fora del local. 

Jordi, veí: Explica que al C/ Olzinelles amb C/ 

Sants cada matí hi ha problemes a causa d'un 

error a les línies pintades sobre la calçada. Ha 

passat fotos, ha fet una proposta, però 

l'Ajuntament no ho arregla. 

Miquel Àngel Valdueza respon que Mobilitat 

va aprovar la proposta que va fer el veí: es 

compromet a reclamar a la brigada perquè 

s'executi la intervenció aviat. 

José Juan, veí: 

· Recorda que, a l'última audiència pública, 

van exposar que hi havia problemes amb les 

festes a Can Vies i que no s'ha fet res. Exposa 

que l'últim cap de setmana no ha pogut 

descansar ni dissabte ni diumenge.  

· Denuncia que al C/ Jocs Florals 39 no hi ha 

cap discoteca, ni bar, ni obres: hi una una 

ocupació il·legal. Pregunta per què Can Vies 

no està insonoritzat per llei, igual que ho han 

de fer els establiments legals. 

· Afirma que no té res en contra de Can Vies, 

però no tolera les molèsties pels sorolls que 

generen les seves activitats.  

· Demana que sigui un espai municipal obert a 

totes les entitats i persones del barri. 

· Agraeix a la policia per anar a Can Vies: van 

apropar-se fins a 6 cotxes i hi ha un informe 

que constata que la música se sentia des de 

la Font de Sants, però afirma que no poden 

intervenir per ordres polítiques del Regidor. 

· Denuncia que l'Ajuntament no fa inspeccions  

i que l'edifici està en ruïnes i és un perill. 

Marc Serra respon que ja es va parlar 

d'aquesta qüestió a l'audiència pública. Es va 

comprometre a poder fer una reunió i poder-

ho treballar: fa dies que estan en converses. 

Recorda que l'altre dia es va expressar que es 

tracta, bàsicament, d'un conflicte de 

convivència: això permet treballar i arribar a 

acords. Valora com a important que el Centre 

Social de Sants i altres associacions veïnals 

puguin col·laborar per a arribar a solucions 

entre tots i totes. 

Josep, veí del C/ Burgos: 

· Exposa que no va quedar satisfet amb la 

resposta de Marc Serra a l'última audiència 

pública i que, per tant, exerceix el seu dret a 

Marc Serra recorda que van parlar a 

l'audiència pública de fa 4 dies i que no hi ha 

novetats des de llavors. S'ha encarregat un 

estudi a professionals d'urbanisme i treball 
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rèplica.  

· Afirma que Marc Serra ha donat una 

informació que no és certa: que s'està fent 

una intervenció per a saber quanta gent hi viu 

i s'ha de reubicar.  

· Critica que hi ha una empresa licitada amb 

un pressupost de 10.000 € per a fer 

enquestes a una cinquantena de persones 

que viuen a l'àmbit afectat, però que no s'ha 

fet res. Opina que aquests diners podien ja 

ser part del pressupost d'enderroc i reubicació 

dels veïns. Demana concreció. 

· Denuncia que la situació dels habitatges és 

molt precària i urgent i que hi ha un problema 

sanitari amb els sostres d'uralita. 

social, que han de fer una anàlisi del pla 

urbanístic per veure els aspectes a millorar i 

fer també una anàlisi de vulnerabilitats: consta 

que ja hi estan treballant i estan fent reunions. 

L'àmbit no és només els afectats que viuen al 

C/ Burgos, també hi ha propietaris i moltes 

altres qüestions. 

Concepció, veïna del C/ Brasil: Assenyala que 

hi ha molts bars a la zona, on viu en concret a 

la cantonada del C/ Brasil amb C/ Socors hi 

ha 2 terrasses de bar. Denuncia molèsties 

diàries i vol saber quin horari han de complir 

legalment i a partir de quina hora pot trucar a 

la Guàrdia Urbana. 

Marc Serra respon que hi ha una ordenança 

que estableix horaris per a tota la ciutat: 

poden tancar a les 00.00 h entre setmana i a 

la 1.00 h en caps de setmana. Si s'incompleix, 

aconsella que truqui al 112 i s'intervindrà. En 

algunes zones que hi ha moltíssimes 

terrasses i en carrers estrets, hi ha reducció 

horària.   

Veí: Vol saber quin és el pressupost de l'obra 

del Centre Social de Sants, al C/ Olzinelles 

30. 

Marc Serra respon que el pressupost de l'obra 

del Centre social de Sants és de 2,8 milions 

d'euros. Això permetrà rehabilitar tot l'edifici: 

planta baixa més 3 plantes. Ho valora com 

una bona notícia i un projecte molt atractiu. 

Glòria, veïna: Demana que l'Ajuntament 

prengui una decisió definitiva respecte a les 

Piscines Picornell: necessiten una 

rehabilitació estructural. 

Marc Serra recorda que el Districte no les 

gestiona, però hi ha constància que és una 

obra feta per les Olimpíades i que necessita 

una reforma més integral. Això ja s'ha 

traslladat a l'IBE.   

Mia, veïna del Centre Social de Sants: 

· Pregunta al veí que ha intervingut parlant 

sobre Can Vies que fins a quina hora va durar 

la música. Li consta que l'horari era diürn.  

· Aclareix que Can Vies no és una discoteca: 

és un centre social, fa molts anys que existeix 

i hi poden entrar tots els veïns i veïnes, no és 

un espai exclusiu ni excloent.  

· Explica que des del Centre Social de Sants 

sempre s'ha fet d'intermediaris i que li consta 

que s'està intentant arreglar els problemes de 

soroll: Can Vies sempre és molt curós amb 
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aquests temes.  

· Finalment, critica un comentari discriminatiu 

que ha realitzat un veí anteriorment sobre una 

discoteca del barri. Considera que no ha de 

tenir lloc en un espai democràtic i igualitari 

com és un Consell de Barri. 

Veí: Denuncia que hi ha molèsties amb Can 

Vies: és un espai ocupat, sense llicència, ni 

permís i l'últim cap de setmana van anar-hi 8 

cotxes de policia. Opina que els horaris de 

soroll i les molèsties que generen són 

relatives. 

 

Jordi, veí del C/ Masnou: Pregunta quan 

s'arreglarà el paviment entre l'Espanya 

Industrial i C/ Ermengarda. 

Marc Serra respon que aquesta demanda 

havia arribat per forats que hi ha al C/ 

Masnou, al costat dels contenidors. La 

intervenció ja està planificada, prioritzada i 

pressupostada: es farà al llarg de l'any vinent. 

Quan hi hagi data concreta, s'anunciarà.   

Daniel, veí del C/ Burgos 43: Vol saber si hi ha 

també un pla de reubicació per als veïns que 

van arribar més tard. Expressa preocupació 

per saber quan hauran de marxar. 

 

 

Sense més intervencions, es tanca la sessió.  

Marc Serra agraeix l'assistència i participació i tanca el Consell de Barri. 


